
Protokół

z obrad Komisji wspólna Rady Gminy Trąbki Wielkie

z dnia  8 czerwca 2016 roku.

Rozpoczęcie obrad – godz. 14.00

Zakończenie obrad – godz. 16:00

Posiedzenie  rozpoczęło się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Trąbkach Wielkich.

Posiedzenie  otworzył Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka.

W Komisji  uczestniczył: Przedstawiciel Firmy Cemex oraz Wójt Gminy Trąbki Wielkie.

Wiceprzewodniczący  Rady  Gminy  na  podstawie  listy  obecności  poinformował,  że  brakuje

Radnych:  Zbigniewa  Leszczyńskiego,  Anny  Stosio,  Karola  Kusaja,  Jana  Selki,  Marka

Czerwińskiego.

Ustawowy skład Komisji Wspólnej Rady Gminy wynosi 15 Radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu.

Wiceprzewodniczący Rady przedstawił proponowany porządek posiedzenia:

1. Prezentacje nowej technologii budowy dróg. 

2. Analiza budżetu Gminy za 2015 rok.

Ad 1. Prezentacje nowej technologii budowy dróg.

Pan  Michał  Hebdaś  Przedstawiciel  Firmy  CEMEX –  zaprezentował  radnym na  rzutniku  nowy system

budowy dróg w tzw. technologii  betonowej.  W trakcie prezentacji  Radni  zadawali  pytania na które Pan

Michał  na  bieżąco  udzielał  odpowiedzi.  Radni  dowiedzieli  się,  że  drogi  budowane  w tym systemie  są

budowane z  betonu wałowanego, czyli z odmiany betonu zwykłego różniącego się mniejszą ilością użytego

cementu. Dzięki taj metodzie można zaoszczędzić środki przeznaczone na tego typu inwestycji jak i czas

budowy - w systemie tym  dobierane są specjalne kruszywa i zaraz po rozściełaczu droga jest do użytku. 

Firma zapewnia stały dowóz materiału do rozściełacza asfaltowego, dba o odpowiednie ułożenie mieszanki,

o pielęgnację  nawierzchni poprzez rozpylanie specjalistycznego preparatu. 

Budując drogi  z tej technologii:

- skracamy czas budowy,

- stosowany jest konwencjonalny sprzęt (rozściełacze asfaltowe i walce drogowe)

- koszt porównywalny jest do technologii asfaltowej;

- droga jest odporna, można z niej korzystać przez  30 – 40 lat;

Droga budowana w ten sposób nie kruszy się pod wpływem temperatury. Brzegi są wyprofilowane i do  1/3

grubości robione są dylatacje. Hałas na takiej drodze nie jest odczuwalny. 
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Podczas prezentacji zwrócono uwagę, że technologię tę stosuje się w Polsce na drogach o dopuszczalnej

prędkości do 50km/h. Technologia ta nie jest zalecana na drogi o wyższej prędkości. 

Porównując tę technologię do wykonania drogi z płyt Yomb to dłużej będzie używana droga z technologii

betonowej, jest ona trwalsza i dodatkowe plusy to jest większa szansa na utrzymanie czystości. 1m2 samej

wylewki wynosi ok. 60 zł. – 80zł. Cena uzależniona jest od projektu. 

Wójt Gminy – zaproponował, że przekaże Firmie wymiary drogi, która jest zrobiła w innej technologii, aby

porównać i wyliczyć koszty wykonania  drogi w technologii betonowej.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania.

Pytań nie zgłoszono.

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Gmina przekaże informacje jak będzie zainteresowana budową drogi w

tej technologii. Kolejno podziękował przedstawicielowi firmy za przekazanie informacji. 

/Do posiedzenia dołączyła Pani Zofia Gorzyńska – Skarbnik Gminy/ 

Ad 2  Analiza budżetu Gminy za 2015 rok.

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że rok 2015 zakończył się nadwyżką budżetową.

Zaplanowane na 2015 rok zadania inwestycyjne  w większości zostały wykonane. Gmina ma zaległości z

tytułu spłaty podatków, ale ze strony Gminy: tytuły, czy wezwania są wysyłane do mieszkańców terminowo.

Zaległości w zakresie podatków na dzień 31 grudnia 2015r. ogólnie wynosi ok. 1 mln. 

/Do posiedzenia dołączył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński/ 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – oddał prowadzenie sesji Przewodniczącemu Rady Gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są pytania do wykonania budżetu Gminy za 2015r.

Radni wspólnie ustalili, że tyle zmian jest dokonywanych w ciągu roku budżetowego, że praktycznie radni

na bieżąco znają budżet. 

Kolejno  wywiązała  się  luźna  dyskusja  nie  będąca  w  planie  dzisiejszego  posiedzenia  w  trakcie  której

poruszono tematy dot.:

- linii 400kv;

- budowa kanalizacji w Kłodawie;

–przekazania lokalu komunalnego; 

- wyrażenie zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonych w obrębie

geodezyjnym  Trąbki  Wielkie,  oznaczonych  w  ewidencji  gruntów  jako  działki  nr:  102/1.

Przyszłościowe plany co do przedmiotowej nieruchomości to budowa „Domu Ulgi w Cierpieniu” 

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli  Gmina to buduje to będzie własnością Gminy,  która ewentualnie

szuka operatora, albo tworzy własną jednostkę, która to prowadzi. Koszt budowy obiektu to ok. 8 mln. zł. 
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Przewodniczący Rady Gminy -  stwierdził, że nie robiłby szybkich rozmów w sprawie pozyskania tego.

Uważam, że wewnętrznie powinniśmy jeszcze na ten temat porozmawiać, każdy by się wypowiedział w tej

kwestii. Rada musi wcześniej wiedzieć jakie podmioty będą to prowadzili.

/Do posiedzenia dołączył Radny Marek Czerwiński/

Wójt  Gminy –  poinformował,  że  na  kolejne  posiedzenie  komisji  zaprosi  projektanta,  który jeszcze  raz

pokaże radnym jak budynek „Dom Ulgi w Cierpieniu „ byłby usytuowany, jak by funkcjonował. 

Ad 3 Sprawy różne

Przewodniczący  Rady Gminy –  poinformował,  że  dodatkowo  chciałby  przedstawić  treści  pism ,  które

wpłynęły do Biura Rady a zostały zadekretowane do wiadomości  dla wszystkich Radnych Rady Gminy

Trąbki Wielkie. Kolejno przedstawił treści  poszczególnych pism tj:

1. Pismo Zarządu  Powiatu Gdańskiego  z dnia 4 lutego 2016r. dot. negatywnego zaopiniowania

wniosku Wójta Gminy w sprawie obniżenia odpłatności z tytułu umieszczenia przez gminę w pasie

drogi powiatowej nr 2208G na odcinku Mierzeszyn – DPS – Zaskoczyn sieci wodociągowej;

2. Schematyczna aranżacja biblioteki w Trąbkach Wielkich;

3. Pismo ks. prałata Jana Kabzińskiego  Prezesa Centrum Jana Pawła II w Krakowie “Nie lękajcie

się!”  w Krakowie w sprawie nawiązania współpracy;

4.  Pismo Starosty Gdańskiego z dnia 14.04.2016r. informujące o organizowanym XVI Turnieju

Sportowo Rekreacyjnym Samorządowców Powiatu Gdańskiego;

5. Odpowiedzią  Zarządu Dróg Wojewódzkich w Gdańsku z dnia 13.04.2016r. na pismo Wójta

Gminy w sprawie wyrażenia zgody na postawienie dodatkowych przystanków autobusowych I punktu

świetlnego przy DW 226w miejscowości Błotnia. 

6. Pismo  Przewodniczącego  Rady  Gminy  wystosowane  do  Wójta  Gminy  w  sprawie  noty

sygnalizacyjnej Dyrektora Urzędu Skarbowego w Gdańsku oraz udzieloną przez Wójta Gminy w dniu

8.04.2016r. odpowiedzią na powyższe pismo.

7. Pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego z dnia 20.04.2016r. dot. kryteriów oceny prawidłowości

wypełnienia oświadczenia majątkowego stosowanych przez organ podatkowy;

8. e-mail z dnia 28.04.2016r. Akademii Piłkarskiej LG Gdańsk dot. udzielenia pomocy finansowej

oraz z opinią radcy prawnego świadczącego usługi dla Urzędu Gminy w powyższej sprawie. 

9. e-mail Posła na Sejm R.P. Jana Klawiter dotyczącego wsparcia finansowego dla pielgrzymów

chcących uczestniczyć w Światowych Dniach Młodzieży w Krakowie ;

10. Informacja z pobytu delegacji  Gminy Trąbki Wielkie w Gminie partnerskiej Markt Uehlfeld

sporządzonej w języku niemieckim. 

11. Zapoznanie się z materiałami dotyczącymi Związku Gmin Wiejskich Rzeczypospolitej Polskiej.

Przewodniczący Rady Gminy zakończył na tym posiedzenie i podziękował wszystkim za czynny

udział. 

Protokolant Przewodniczący Rady Gminy

Katarzyna Czyż                  Zbigniew Leszczyński
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